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Z A P I S N I K 
 

 

 

sa 13. sjednice Školskog odbora OŠ Kozala, održane dana 07.06.2022. godine u 

prostorijama OŠ Kozala, Ante Kovačića 21, s početkom u 17,00 sati. 

 

 

Sjednici su nazočni : 

1. Jasmina Rajković, predsjednica Školskog odbora 

2. Elizabeta Rubinić, članica Školskog odbora, predstavnica Učiteljskog vijeća 

3. Alen Udovič, predstavnik Vijeća roditelja 

4. Dragan Basta, predstavnik osnivača 

 

Nenazočni članovi - opravdano : 

1. Klara Car, predstavnik osnivača 

2. Lara Vlahović, predstavnica osnivača 

3. Renata Dubravac Okretič, predstavnica zaposleničkog vijeća 

 

Ostali nazočni : 

1. Mladen Župan, ravnatelj Škole 

 

 

 

 

 



 

DNEVNI RED: 

 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice ŠO 

2. Kadrovska politika, zapošljavanje 

3. Odabir Etičkog povjerenstva 

4. Razno 

Sjednicom je predsjedavala predsjednica ŠO Jasmina Rajković, te je na početku sjednice 

ustanovila da je sjednici odbora prisutna većina članova te da je uspostavljen kvorum. 

 

AD 1. 

Zapisnik sa 12. sjednice Školskog odbora održanog 28.04.2022. jednoglasno je usvojen od 

strane prisutnih članova ŠO. 

 

AD 2. 

Ravnatelj je obavijestio članove Školskog odbora, da nakon provedenog natječaja za radno 

mjesto stručnog suradnika psihologa, došlo je 9 prijava , a samo 2 kandidatkinje su došle na 

samo testiranje.  U školi je provedeno testiranje iz informatike i pravnih propisa, dok je 

psihološko testiranje provedeno u HZZZ-e. Nakon dobivenih rezultata povjerenstvo Škole za 

zapošljavanje provelo je intervju s obje kandidatkinje i obje uputili na razgovor sa ravnateljem.  

Ravnatelj ŠO predaje Zahtjev za suglasnost za zapošljavanje kandidatkinje Katje Ćorić na 

radnom mjestu stručnog suradnika psihologa na puno, određeno vrijeme. 

ŠO je jednoglasno dao suglasnost. 

 

Ravnatelj je obavijestio članove ŠO da se na natječaj za radno mjesto za stručnog suradnika 

logopeda nije pojavio niti jedan kandidat. 

Te da će se natječaj ponoviti u 9. mjesecu i da je problem zapošljavanja tog kadra. 

Elizebeta Rubinić dala je prijedlog da škola ostvari suradnju sa studentima na smjeru lgopedije 

u Rijeci, te da oni rade s djecom. 

Ravnatelj je rekao da nije siguran koliko bi to bilo produktivno da studenti rade s djecom. 

 

 



AD 3. 

Ravnatelj je obavijestio članove Školskog odbora da treba njihovu suglasnost za potvrdu 

članova Etičkog povjerenstva, 

Na sjednici učiteljskog vijeća 31.05.2022. izabrani su članovi Etičkog povjerenstava, i njihovi 

zamjenici, sukladno novom Etičkom kodeksu. 

Predloženi članovi su: Ana Balas Šeremet, tajnica Škole, Katarina Širola i Sonja Konjuh, 

učiteljice razredne nastave. Njihovi zamjenici su: Karmina Samaržija, računovođa Škole, 

Andrea Saršon, učitelj informatike i Nives Vuherer, učiteljica razredne nastave. 

Školski odbor suglasan je sa predloženim članovima. 

 

AD 4. 

Ravnatelj je upoznao školski odbor sa planom uređenja okoliša škole, kao i radovima koji su 

odrađeni do sada, a to je da su uklonjena suha drva, kao i suhe grane u šumici škole. 

Obnovljena je fasada i biti će stavljena mreža da se ne oštećuje fasada. 

Ovih dana će  doći i baja za glomazni komunalni otpad, da se očisti nepotrebne stvari kao i neki 

razbijeni namještaj. 

Ostvarena je dobra suradnja s mjesnim odborom kao i sa umirovljenicima koji su trebali 

zajedno sa Riječkim sportskim savezom predstaviti program koji će se odvijati u školskoj 

dvorani, ali program je odgođen za jesen. 

Također u posjeti školi bila su djeca dječjih vrtića Maestral i Vidrice te su s njim održane i 

zanimljive radionice.  Te se na taj način škola predstavila budućim generacijama polaznika 

škole. 

U posjeti škole bila je i Glazbena škola da predstavi svoje programe. 

Sutra će nam u posjet doći HGSS da nam prezentiraju svoj rad. 

Djelatnice škole sudjelovale su u B2run utrci i osvojile 2. mjesto u kategoriji malih tvrtki. 

17. 6. u Mediteranskom vrtu škole održat će se Kino pod zvijezdama za učenike mlađih razreda 

škole. 

Grad Rijeka nam je najavio obnovu 3 sanitarna čvora u školi, do kraja kalendarske godine, kraj 

kabinete logopeda, sanitarne čvorove nižih razreda, te na 2. katu škole.  

 

Alen Udovič pokrenuo je pitanje kvalitete rada učitelja o čemu se prethodno raspravljalo i na 

Vijeću roditelja, te je pitao ravnatelja što će biti poduzeto u vezi toga. 



Ravnatelj je rekao da sve što je do sada poduzeto nije urodilo plodom, a jasno je da će se neke 

stvari morati mijenjati. 

Gosp. Udovič napomenuo je da djeca iz škole ne izlaze spremna za srednju školu. 

Ravnatelj je rekao da će se od početka sljedeće godine, pratiti i kontrolirati rad i pokušati 

ispraviti nepravilnosti. 

Gosp. Udovič mu je napomenuo da napravi sve šta je u njegovoj moći da na kraju ne bi on sam 

imao problema. 

Elizabeta Rubinić, rekla je da bi trebalo učiteljima napraviti kontrolu bez prethodne najave. 

 

Ravnatelj je rekao da se i pojavio problem kod kulture odijevanja, te da ne bi bilo loše sljedeće 

školske godine, u postojeći Kućni red, dodati i Pravilnik o odijevanju sa jasno definiranim 

pravilima. Ostali članovi ŠO su se složili s prijedlogom. 

 

Ravnatelj je zahvalio članovima Školskog odbora na radu u ovoj školskoj godini. 

Predsjednica ŠO Jasmina Rajković zahvalila je svima na radu u ovoj školskoj godini, te rekla da 

je ovo zadnja sjednica školskog odbora za ovu školsku godinu i da se vide na jesen.  

 

 

Zapisničar i predsjednica ŠO: 

 

Jasmina Rajković 


